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Abstract (en)
[origin: WO8001756A1] Gravitational flow systems and equipment sets for the sequential administration of medical liquids wherein a primary source
(11) can be administered at a flow rate independent of the flow rate of a secondary source (13) and including a barrier (47) substantially impervious
to air to prevent the inadvertent administration of air when the secondary source (13) is depleted. The air barrier may consist of either a hydrophilic
membrane (45) or mechanical float valve (65) or a diaphragm operated barrier member (241).

Abstract (fr)
Des systemes et des dispositifs d'ecoulement par gravite permettent l'administration sequentielle de liquides medicaux ou une premiere source (11)
peut etre administree a une vitesse d'ecoulement independante de la vitesse d'ecoulement d'une seconde source (13) et comprennent un barriere
(47) sensiblement impermeable a l'air qui empeche l'introduction d'air par inadvertance lorsque la seconde source (13) est epuisee. La barriere d'air
peut consister soit en une membrane hydrophile (45) soit en une soupape a flotteur mecanique (65) soit en une barriere a diaphragme (241).
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